
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 
 
Από  το  αριθ.18/27-12-2017 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
 
Αριθ. Απόφασης 367                             Περίληψη 

Έκδοση ψηφίσματος για τη ΣΕΚΑΠ 
 
Στην Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 27 Δεκεμβρίου 2017 ημέρα Τετάρτη και ώρα 14:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την 54175/21-12-2017 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου που 
επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου και κοινοποιήθηκε 
στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δρεμσίζη Ιωάννη για να συζητήσει και να πάρει 
αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 41 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 25 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 
ΠΑΡΟΝΤΕΣ
1) Δρεμσίζης Ιωάννης (Πρόεδρος) 
2) Γκιρτζίκη Αλεξία 
3) Ηλιάδης Θωμάς 
4) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
5) Ιγιαννίδης Στέφανος 
6) Καμαρίδης Ιπποκράτης  
7) Καρά Οσμάν Χασάν Λεβέντ 
8) Κιρατζή Ερκάν 
9) Κολλάρος Γεώργιος 
10) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
11) Λομβαρδέας Μιχαήλ 
12) Μπεκήρ Ογλού Σουά 
13) Μπογιάρ Αχμέτ Σελαϊντήν 

14) Μποζ Ραμαδάν 
15) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
16) Παρτσαλίδου Δέσποινα 
17) Σδρέβανος Μαρίνος 
18) Ταρενίδης Παναγιώτης 
19) Τριανταφυλλίδης Κων/νος 
20) Τσέπελης Εμμανουήλ 
21) Φανουράκης Εμμανουήλ 
22) Χαριτωνίδου Ειρήνη 
23) Χασάν Ογλού Ορχάν 
24) Χασάν Ογλού Φερτούν 
25) Χατζηευφραιμίδης Ιορδάνης 

ΑΠΟΝΤΕΣ
1) Αγκόρτσας Απόστολος 
2) Ανταμπούφης Νικόλαος 
3) Γιαννώτα Θεοδώρα 
4) Γουναρίδης Στυλιανός 
5) Δημούδη Χρυσούλα 
6) Καρά Αχμέτ 
7) Λύρατζης Πασχάλης 
8) Μιχαλοπούλου Αλίκη 
9) Μούρκας Χρήστος 

10) Μπαντάκ Σιαμπάν 
11) Μυλωνάς  Γεώργιος 
12) Πυρνάρη Ειρήνη 
13) Ρεκάρης Μιχαήλ Χρυσοβαλάντης 
14) Τσαρεκτσή Τζενάν 
15) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
16) Τσιακίρογλου Σωτήριος 

 

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)        
     
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης κ. Χαράλαμπος Δημαρχόπουλος 
 

Ο Πρόεδρος κ. Δρεμσίζης Ιωάννης ανακοίνωσε στο σώμα ότι με την παρ.7 του άρθρου 67 του 
Ν.3852/10 ορίζονται τα εξής: «7.Ο πρόεδρος καταρτίζει την ημερήσια διάταξη. Στην ημερήσια διάταξη 
αναγράφονται υποχρεωτικά και όλα τα θέματα που προτείνει ο δήμαρχος, η εκτελεστική επιτροπή, καθώς και 
η οικονομική επιτροπή και η επιτροπή ποιότητας ζωής. Το δημοτικό συμβούλιο έχει δικαίωμα να αποφασίζει, 
μετά από σχετική πρόταση-εισήγηση του προέδρου ή του δημάρχου ή συμβούλου επικεφαλής δημοτικής 
παράταξης και χωρίς συζήτηση, με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του, ότι ένα 
θέμα το οποίο δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη είναι κατεπείγον, να το συζητήσει και να πάρει 
απόφαση γι' αυτό με την ίδια πλειοψηφία, πριν από την έναρξη της συζήτησης των θεμάτων  
της ημερήσιας διάταξης. Κατά προτεραιότητα και πάντα μετά τον δήμαρχο εκφράζουν τις απόψεις τους οι 
επικεφαλής των παρατάξεων, σύμφωνα με τη σειρά εκλογής.» 

Ο Πρόεδρος Δρεμσίζης Ιωάννης εισηγούμενος το θέμα της εκτός ημερήσιας διάταξης, έτσι όπως 
καταρτίστηκε από τον Πρόεδρο και συμπεριλαμβανομένων των θεμάτων που πρότεινε ο Δήμαρχος είναι το 
εξής:  

1) Οικονομική ενίσχυση λόγω έκτακτης ανάγκης 
2) Έκδοση ψηφίσματος για τη ΣΕΚΑΠ 

Για τους παραπάνω λόγους, φρονώ ότι θα πρέπει να τεθεί πρώτα αυτό το θέμα προς συζήτηση, παρά το ότι δε 
συμπεριλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του, που προκύπτει από τα στενά 
χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος. 
Με βάση τα παραπάνω σας καλώ να ψηφίσουμε σχετικά  
Το Δ.Σ. αφού έλαβε υπόψη του 



    

 την εισήγηση του προέδρου,  
 την παρ.7 του άρθρου 67 του Ν. 3852/10  
 το περιεχόμενο του θέματος το οποίο αν και δεν περιλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη πρέπει να 

συζητηθεί κατά προτεραιότητα, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του. 
                                                            ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΟΜΟΦΩΝΑ 
Τη συζήτηση του θέματος που αφορά την «Έκδοση ψηφίσματος για τη ΣΕΚΑΠ» παρά το ότι δε 
συμπεριλαμβάνεται στην ημερήσια διάταξη, λόγω της κατεπείγουσας φύσης του που προκύπτει από τα στενά 
χρονικά περιθώρια επίλυσης του ζητήματος.  
Στην συνέχεια ο Πρόεδρος είπε τα εξής:  
«Από τη στιγμή που το δημοτικό Συμβούλιο με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών 
του αποφάσισε ότι το εν λόγω θέμα είναι κατεπείγον, θα αποφασίσει επί του συγκεκριμένου θέματος επίσης 
με την απόλυτη πλειοψηφία του συνολικού αριθμού των μελών του» και έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο 
Ξάνθης ο οποίος είπε: «Το δεύτερο θέμα που ΕΗΔ νομίζω ότι πρέπει να συζητηθεί στο ΔΣ και με χαρά είδα 
και την κοινωνία δημοτών να το φέρνει σήμερα προς συζήτηση, είναι το θέμα που απασχολεί όλο το νομό 
Ξάνθης, όλη την κοινωνία κι έχει να κάνει με τη απρόσκοπτη συνέχεια και λειτουργία ενός από τα 
εργοστάσια τα οποία έχουν μείνει, από τα λίγα που έχουν μείνει στην περιοχή, της ΣΕΚΑΠ. Περισσότερες 
από 200 οικογένειες εργάζονται εκεί, θεωρούν το εργοστάσιο δική τους επιχείρηση, και βέβαια όλοι 
γνωρίζουμε ότι αυτή η επιχείρηση διεσώθη χθες θα έλεγα, από έναν ιδιοκτήτη ο οποίος κατάφερε μέσα σε 
πάρα πολύ μικρό χρονικό διάστημα όχι μόνο να αποπληρώσει όλες τις υποχρεώσεις της εταιρίας και μάλιστα 
σήμερα να αποπληρώνει κανονικά τους φόρους τους, τις εισφορές, να αυξήσει τον κύκλο εργασιών τους, και 
μάλιστα απ’ ό,τι έχω πληροφορηθεί να προπληρώνει ακόμα και τις υποχρεώσεις αλλά και τους εργαζομένους. 
Εκτιμώ ότι θα πρέπει να βρεθεί πρωτίστως πολιτική λύση, προκειμένου αυτό το εργοστάσιο να συνεχίσει 
απρόσκοπτα τη λειτουργία του κι όταν αναφέρομαι σε πολιτική λύση δεν αναφέρομαι σε μικροπολιτική λύση. 
Πρέπει να δούμε νηφάλια, να βοηθήσουμε κι εμείς όσο μπορούμε και στα πλαίσια αυτής της βοήθειας, να 
ευχαριστήσω και τον Πρόεδρο ο οποίος κάλεσε σήμερα στελέχη της επιχείρησης προκειμένου να 
ενημερώσουν και το σώμα για την κατάσταση του εργοστασίου και τι σημαίνει ένα πρόστιμο του 2009 38εκ€, 
αλλά βλέπω και εργαζομένους των τριών σωματείων της ΣΕΚΑΠ και θα ήθελα και εκεί. Δεν σας κρύβω ότι 
έχω ήδη ένα ψήφισμα έτοιμο, προκειμένου να το εγκρίνει το ΔΣ και να θα ζητήσω να αποσταλεί όχι μόνο 
στον πρωθυπουργό και στον πρόεδρο της Βουλής, αλλά και σε όλα ΜΜΕ. Δεν θα επεκταθώ περισσότερο».  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος έθεσε υπόψη του σώματος την αριθμ.πρωτ.54533/27-12-2017 επιστολή της 
δημοτικής παράταξης Κοινωνία Δημοτών, η οποία έχει ως εξής: «Απευθυνόμενος σε εσάς και σε όλο το 
σώμα του ΔΣ Ξάνθης και μετά τις ραγδαίες και δραματικές εξελίξεις στο χώρο της καπνοβιομηχανίας 
ΣΕΚΑΠ μιας επιχείρησης πρώην συνεταιριστικού χαρακτήρα και νυν ιδιωτικής η οποία είναι η μεγαλύτερη 
επιχείρηση από αυτές που δραστηριοποιούνται στην περιοχή του δήμου μας και βέβαια μετά τις εξαγγελίες 
της διοίκησής της περί πιθανής διαδικασίας αναγκαστικής πτώχευσης η οποία θα επιφέρει ισχυρό πλήγμα 
ανεργίας σε 200 περίπου εργαζόμενους και οικογένειες του τόπου μας, θα σας παρακαλούσα θερμά και θα 
πρότεινα να συγκληθεί άμεσα, έκτακτο ΔΣ στο οποίο να κληθούν εκπρόσωποι της διοίκησης και των 
εργαζομένων οι οποίοι αφού μας ενημερώσουν αναλυτικά για την πορεία των εξελίξεων να προτείνουν οι 
ίδιοι στο ΔΣ μας τον τρόπο ή τους τρόπους με τους οποίους θα επιθυμούσαν ο δήμος μας να σταθεί δίπλας 
του και αλληλέγγυος σε όλα τα δίκαια αιτήματά τους και πάντα στην κατεύθυνση συνέχισης λειτουργίας της 
επιχείρησης. Θεωρούμε απαραίτητο σε αυτό το έκτακτο ΔΣ να κληθούν και όλοι οι θεσμικοί φορείς του 
τόπου μας».  
 Επακολούθησε συζήτηση η οποία βρίσκεται καταγεγραμμένη σε ηλεκτρονική μορφή που τηρείται στο 
αρχείο του γραφείου του Δημοτικού Συμβουλίου.  

Τέλος ο Πρόεδρος κάλεσε το Σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση  
ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

Την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης στη συνεδρίαση του, της 27ης Δεκεμβρίου 2017 ασχολήθηκε με το 

ζήτημα που αφορά τις εξαγγελίες της διοίκησης της ΣΕΚΑΠ περί πιθανής διαδικασίας αναγκαστικής 

πτώχευσης. 

Μετά από διαλογική συζήτηση που διεξήχθη, το Δημοτικό Συμβούλιο 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  

Την έκδοση ψηφίσματος και την αποστολή του, στον Πρωθυπουργό της Ελλάδος, στον Πρόεδρο της Βουλής 

των Ελλήνων, στον Υπουργό Οικονομίας & Ανάπτυξης, στους αρχηγούς των πολιτικών κομμάτων της 

Βουλής καθώς και να δημοσιευθεί  το παρόν στα ΜΜΕ 

ΨΗΦΙΣΜΑ 

Ο Δήμαρχος Ξάνθης και το Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ξάνθης, ομόφωνα εκφράζουμε την 

έντονη ανησυχία μας, αλλά και την ανησυχία της τοπικής κοινωνίας, σχετικά με το μέλλον της ιστορικής 



    

ΣΕΚΑΠ καθώς και την επιθυμία μας να συμβάλλουμε ουσιαστικά στην απρόσκοπτη λειτουργία του 

εργοστασίου. 

Μια ιστορική εταιρεία που διεσώθη μόλις χθες και μετετράπη σήμερα από προβληματική και 

υπερχρεωμένη σε κερδοφόρα με αναπτυξιακή τροχιά,  δυστυχώς βρίσκεται πάλι στο σημείο «μηδέν», 

φορτωμένη από την περίοδο του 2009 με ένα υπέρογκο ποσό προστίμου 38,2 εκατομμυρίων ευρώ. 

Είναι τραγικό σήμερα, για μία υγιή και κερδοφόρα επιχείρηση που δεν χρωστάει ούτε ένα ευρώ, που 

απασχολεί εκατοντάδες εργαζόμενους, συνεισφέρει εκατομμύρια κάθε χρόνο στα δημόσια έσοδα και στα 

ασφαλιστικά ταμεία της χώρας μας, ένας οικονομικός και εργασιακός «πνεύμονας» για την Ξάνθη και την 

ευρύτερη περιοχή, να κινδυνεύει να βάλει λουκέτο. 

Η εταιρεία είναι ζωτικής σημασίας για την οικονομία της περιοχής μας, η απρόσκοπτη λειτουργία της 

είναι προς όφελος της τοπικής κοινωνίας, καθώς προσφέρει, έμμεσα ή άμεσα, θέσεις εργασίας σε 

περισσότερες από 200 οικογένειες. 

Σε μια περίοδο που οι επενδύσεις και οι θέσεις εργασίας είναι το βασικό ζητούμενο, κάνουμε 

έκκληση, να βρεθεί άμεσα λύση στο πρόβλημα το οποίο έχει προκύψει, ώστε να μην οδηγηθεί σε πτώχευση η 

ΣΕΚΑΠ. 

Κάνουμε έκκληση να συνυπολογιστούν τα επακόλουθα που θα έχει για την κοινωνία μας οποιαδήποτε 

παρεμπόδιση της ομαλής λειτουργίας της επιχείρησης. 
Το παρόν να αποσταλεί στον κ. Πρωθυπουργό, στον κ. Πρόεδρο Της Βουλής, στον κ. Υπουργό Οικονομίας & 
Ανάπτυξης, στους αρχηγούς των πολιτικών κομμάτων της Βουλής καθώς και να δημοσιευθεί  το παρόν, στα 
ΜΜΕ. 
…………………………………………………………………………………………................................ 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δρεμσίζης Ιωάννης                                         (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή) 

Ακριβές απόσπασμα 
Ξάνθη 28-12-2017 

Με εντολή Δημάρχου 
Η Ειδική Γραμματέας του Δημ.Σ/λίου 

                   
 

Μαρία Άννα Ανδρέου 


